


N

NDONGO-ALO'O FIRMIN

*Doctor,
Co-President of Humanitarian Cooperation d'OitiChti*

 Belgium


© CRÉDIT PHOTO

Firmin NDONGO-ALO'O was born in 1968 in Nsakoua (Cameroun), of a house wife and a cocoa planter, both Cameroonians. though they came from a humble milieu, Firmin succeeded in attending classes in the best school of the town.

His studies will give him access to better opportunities. His hard working nature leads him to continue his studies in Belgium, where he obtained a General Practitioner Diploma. Gone are those days when he used to sleep in a hut. To his title of Doctor, Firmin added that of Burgo master. In 2012, he is for the first time candidate to the communal elections in the Humanist Democratic Center (HDC). This election leads him to the Beaumont Communal College where he is in charge of issues related to teaching, youth, health and out of school, communication, information, and the economic policy. He is also member of the negotiation and of the trade union concertion committees, administrator of the André Focant Center for Autists children, and also, president of COPALOC. 🌟

2014 - Il est co-président de la Coopération Humanitaire d'Organisation Cherrotine (CHOC)

2014 - He is appointed Administrator of the Maison des Jeunes of Beaumont.

2012 - He is appointed Deputy Burgmaster of Beaumont

N

NDONGO-ALO'O FIRMIN

*Médecin,
co-président de la Coopération Humanitaire
d'Organisation Cherrotine (CHOC)*

 Belgique


© CRÉDIT PHOTO

Firmin NDONGO-ALO'O est né en 1968 au Nsakoua (Cameroun), d'une mère au foyer et d'un planteur de cacao, tous deux Camerounais. Bien qu'issu d'un milieu modeste, Firmin parvient à poursuivre ses études dans les meilleurs établissements de la ville. D'ailleurs l'école sera sa clef de sortie. A force de briller sur le plan scolaire, Firmin a pu rejoindre la Belgique où il décroche un diplôme de médecin généraliste. Il est bien loin derrière lui le temps où il dormait dans une case.

A la casquette de médecin, Firmin a ajouté celle d'échevin. En 2012, il se présente aux élections communales pour la première fois sur la liste Centre Démocrate Humaniste (cdH). Cette élection le conduit au Collège Communal beaumontois où il prend en charge les problématiques liées à l'enseignement, la jeunesse, la santé, l'extra-scolaire, la communication, l'information et la politique économique. Le médecin est aussi membre du comité de négociation et de concertation syndicale, administrateur du Centre André Focant pour enfants autistes ou encore président de COPALOC. 🌟

2014 - Il est co-président de la Coopération Humanitaire d'Organisation Cherrotine (CHOC)

2014 - Il est nommé administrateur de la Maison des Jeunes de Beaumont

2012 - Il est nommé échevin de la commune de Beaumont